
Dankjewel voorzitter, en dank voor het feit dat u ons in de gelegenheid stelt om in te spreken. 

Wij hebben kennis genomen van de begroting 2024 van de gemeente Eersel en gezien dat er een 
voorstel in staat om in Steensel een aantal fietspaden aan te leggen door en langs het bos tussen 
Steensel en Veldhoven. Het gaat daarbij om een fietspad van 3,5 meter breed van beton of asfalt over 
de Zandstraat naar de Nedermolen en in het verlengde van de Nedermolen langs de bosrand naar de 
Turfweg in Veldhoven.  

Volgens de commissie Natuur en Buitengebied van de Dorpsraad Steensel is het uit puur recreatief 
oogpunt niet nodig om deze fietspaden aan te leggen. Er ligt een, weliswaar vrij smal maar goed 
fietspad van de Nedermolen naar de Turfweg nabij de Buitenjan welk is aangesloten op het 
knooppunten route netwerk. Dit fietspad wordt voornamelijk gebruikt voor recreatieve doeleinden. 
Het nieuw aan te leggen fietspad ligt hier slechts een paar honderd meter vandaan. Ook in het kader 
van biodiversiteit en bescherming van de natuur is het niet wenselijk om hier dit soort brede 
betonpaden aan te leggen. Het gebied ligt dicht tegen het Grootgoor en de Run, welke een bijzonder 
natuur gebied is en valt onder de habitatrichtlijnen.  Er is een is grote kans dat er in de bossen 
bijvoorbeeld de levendbarende hagedis wordt aangetroffen en dan is de aanleg van nieuwe 
fietspaden helemaal uit den boze zeker als deze aan de zuidkant van het bos wordt aangelegd. Deze 
hagedissen hebben net als de gladde slang de eigenschap dat ze op de fietspaden gaan liggen in de 
zon om op te warmen. De kans dat ze dan doodgereden worden is natuurlijk erg groot. Naast deze 
hagedissen zijn er diverse waarnemingen in het gebied van zeldzame vogelsoorten gedaan. 
Versnippering van het gebied zorgt voor een negatief effect op de natuur.  

Dit voorstel zorgt ervoor dat we straks een snelfietsroute van Reusel naar het Stedelijke gebied 
hebben dwars door Steensel en aan de noordkant van het bos, een breed fietspad van Steensel dorp 
naar de Nedermolen en verder naar Riethoven, een fiets pad van ruwweg Eersel Zuid via Schadewijk 
naar Veldhoven aan de zuidkant van het bos en een fietspad van Walik naar Steensel. Dit is echt 
teveel van het goede, onnodig en het komt de rust in dit gebied niet ten goede.  
In de Zandstraat zien we wel graag een halfverharding van maximaal 2 meter breed zodat rolstoelers, 
rollators en kinderwagens ook goed gebruik kunnen maken van onze bossen, zonder de biodiversiteit 
aan te tasten. Halfverharding is minder uitnodigend voor gemotoriseerd verkeer en heeft een minder 
negatief effect op de natuur en past daarmee precies in het beoogde doel. 
 

Kortom, onze wensen zijn de volgende: 

1) Vervang het betonnen fietspad door de Zandstraat door een smallere halfverharding 

2) Laat het fietspad aan de zuidkant helemaal vervallen 

3) Maar het bestaande fietspad, welke vrijwel altijd in de schaduw ligt, indien nodig breder (max 
2m) 

4) Het geld wat hiermee bespaard wordt kan besteed worden aan een kwaliteits inpuls van de 
Steenselse bossen. 

Dank u wel. 
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